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Zarząd Powiatu 

Tarnobrzeskiego 

Protokół Nr 22  z posiedzenia Zarządu Powiatu  Tarnobrzeskiego w dniu  

  7  czerwca  2018 r.   

W posiedzeniu  Zarządu Powiatu  udział wzięli: 

1. Paweł Bartoszek – Starosta Tarnobrzeski 

2. Krystyna Kozieja – członek Zarządu 

3. Danuta Serafin – członek Zarządu 

4. Jerzy Sudoł – Członek Zarządu 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:     Sekretarz Powiatu -  Kazimierz Błasiak, Skarbnik 

Powiatu Elżbieta Wojciechowska, Posiedzenie prowadził Starosta  Paweł Bartoszek wg nast. 

porządku. 

1. Podział środków budżetowych  na inwestycje drogowe. 

2.  Projekty uchwał Rady Powiatu w sprawach: 

- uchylenia uchwały Rady Powiatu Nr XXXI/233/2018 z dnia 9 maja 2018 r. 

-  zasad udzielania dotacji celowej z budżetu Powiatu spółkom wodnym   

3. Sprawy różne. 

Starosta poinformował, że po analizie budżetu Powiatu, a także  tendencji w kształtowaniu się 
strony dochodowej budżetu w kolejnych miesiącach, przedkłada propozycję  przeznaczenia z 

budżetu Powiatu kwoty 400 000 zł na  inwestycje – po 100 000 zł w każdej z 4 Gmin Powiatu. 

Zaznacza jednocześnie, że  jest to ostatnia pula środków jakie można w tym roku przeznaczyć 
na inwestycje.  Skarbnik Powiatu w uzupełnieniu informuje, na jakie cele należy zostawić w 

budżecie Powiatu rezerwę. Wśród najważniejszych  wymienia  uzupełnienie planów 

finansowych szkół po naborze na rok szkolny 2018/2019 oraz  podwyżki wynagrodzeń m.in. 

dla pracowników obsługi w placówkach oświatowych i opieki społecznej.  W tym miejscu 

odbyła się dyskusja  na jakie zadania  przeznaczyć środki. K. Kozieja  wskazuje na potrzeby   

Specjalnego Ośrodka Szkolno – Wychowawczego. Skarbnik Powiatu  w związku z 

rozpoczęciem prac nad  projektem uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na  2018 r. 

prosi o przedstawienie propozycji z nazwami zadań. 

Sekretarz Powiatu informuje, że prawdopodobnie w sierpniu br. ogłoszony zostanie  nabór na 

zadania drogowe w ramach Narodowego Programu Przebudowy Dróg Lokalnych do realizacji 

w 2019 r. Powiat w październiku  br. dysponował będzie  dokumentacją techniczną na 

przebudowę drogi z wymianą  nawierzchni – ul. Majdańska w Nowej Dębie. Po dyskusji  

zdecydowano aby rozważyć  wykonanie  dokumentacji technicznej na roboty nawierzchniowe 

na drogach  w Gminie Grębów i Gorzyce tj. odpowiednio: 

1.Przebudowa drogi powiatowej Nr 1094R relacji Furmany – Żupawa – Stale od 

km. 0 + 000 do km. 3 + 000 – dokumentacja techniczna. 

2. Przebudowa drogi powiatowej Nr 1011R relacji Kawęczyn – Skowierzyn od km 

0+000 do km. 1 + 174 – dokumentacja techniczna. 

 

Wobec  działań Regionalnej Izby Obrachunkowej  zmierzających do wszczęcia procedury 

uchylenia uchwały Rady Powiatu Nr XXXI/233/2018 Rady Powiatu Tarnobrzeskiego z dnia 9 
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maja  2018 r.  w sprawie zasad udzielania dotacji spółkom wodnym, zdecydowano o przyjęciu 

projektu uchwały w sprawie jej uchylenia i przyjęcia  projektu uchwały Rady Powiatu w tej 

samej sprawie wolnej od zastrzeżeń  natury prawnej. Sekretarz Powiatu przedstawił projekt 

uchwały Rady Powiatu w sprawie  uchylenia  zakwestionowanej uchwały i projekt uchwały 

Rady Powiatu w sprawie  ustalenia zasad udzielania dotacji spółkom wodnym. Projekty uchwał 

w następujących po sobie głosowaniach zostały przyjęte jednogłośnie.  

Rozpatrzono pismo Burmistrza Miasta i Gminy Nowa Dęba z 7 .06. 2018 r. w sprawie  

nieodpłatnego przekazania na rzecz Gminy Nowa Dęba płytek chodnikowych pochodzących z 

rozbiórki chodnika przy ul. Kolejowej w Chmielowie. Zarząd wyraził zgodę na przekazanie 

odzyskanych płyt na potrzeby Sołectwa Chmielów. 

 

W sprawach różnych rozpatrzono nast. sprawy: 

1.Na wniosek Komendy Miejskiej PSP w Tarnobrzegu na organizację II Zawodów 

Ratownictwa Medycznego  Zespołów Ratowniczych  PSP i OSP z terenu Miasta i Powiatu 

Tarnobrzeskiego na zakup nagród przeznaczono kwotę  300 zł ( brutto) . 

2. Rozpatrzono pismo Stowarzyszenia Uniwersytetu Trzeciego Wieku w Gorzycach. Na zakup 

usług transportowych w związku z wyjazdem rehabilitacyjno – leczniczym do Bukowiny 

Tatrzańskiej słuchaczy UTW przeznaczono kwotę 500 zł ( brutto). 

3.Rozpatrzono pismo Sołectwa Furmany w  sprawie wsparcia finansowego Trzeciego Zlotu 

Furmanek w dniu 22 lipca  2018 r. w Furmanach. Na zakup usług związanych z organizacją 
przedsięwzięcia  przeznaczono kwotę 1 000 zł (brutto). 

 

Wobec wyczerpania  tematyki   Starosta zamknął posiedzenie Zarządu w dniu 7 czerwca  

2018 r.  

Na tym protokół zakończono.                         Zarząd Powiatu 

Protokołował                                         1. Paweł Bartoszek 

Kazimierz Błasiak                                       2. Krzysztof Pitra 

          3.Krystyna Kozieja 

          4. Danuta Serafin 

           5. Jerzy Sudoł 

 

 

 

    

 

 


